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Det var inte jag som sa de...

En god väns ord om känslor

När jag väntade barn sa en god vän till mig att: innan du haft barn har du inte upplevt känslor. Ingen kan

någonsin få dig så förbannad som dina barn. Inte heller så ledsen och bedrövad. Även de lyckliga känslorna

förstärks såklart.

 

Det är nog den bästa beskrivning jag fått av hur det är att ha barn.
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